The Elizabethan Era I
°2*Politically, it was an unsettled time. Although Elizabeth reigned for some forty-
ﬁve years, there were constant threats, plots, and potential rebellions against her.
'2' Protestant extremists (Puritans) were a constant presence; many leﬁ the
country for religious reasons, in order to set up the ﬁrst colonies in Virginia and
Pennsylvania, and what became the American colonies.
*I°Catholic dissent (Counter Reformation) reached its most noted expression in
Guy F awkes’s Gunpowder Plot of 5 November 1605, still remembered on that
date every year. And Elizabeth’s one-time favorite, the Earl of Essex, led a plot
against her which considerably unsettled the political climate of the end of the century.
والإليزابيثي عصر I
° 2 * على الصعيد السياسي، كان الوقت غير المستقرة. على الرغم من أن حكم اليزابيث لبعض والأربعين
خمس سنوات، كانت هناك تهديدات مستمرة، والمكائد، والتمرد المحتملة ضدها.
وكان متطرفون '2 'البروتستانتية (المتشددون) وجود مستمر، وكثير ترك
البلد لأسباب دينية، من أجل إعداد المستعمرات الأولى في ولاية فرجينيا و
أصبحت ولاية بنسلفانيا، وما المستعمرات الأميركية.
* وصلت الكاثوليكية المعارضة ° (مكافحة الاصلاح) التعبير الأكثر سجلته في
مؤامرة الرجل F awkes في البارود من 5 نوفمبر 1605، لا تزال تذكر على أن
الآن كل عام. وأدى اليزابيث لمرة واحدة المفضلة لديك، وإيرل إسكس، مؤامرة
ضدها غير مستقر إلى حد كبير والتي المناخ السياسي للنهاية
